



## Protokoll – Kårledningsmöte 4 december 2018

§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl: 07.30

*Närvarande:*

*Oskar Stenberg*

*Henrik Jonsson*

*Alexandra Muhl*

*August Schelin*

*Julia Rosell*

*Kevin Storgård*

*Olof Eriksson från 8.30*

*Alice Olsson gick 8.15*

*William Fellbom*

*Astrid Johansson*

§2 Val av mötesordförande

*Kårledningen beslutar att*

välja Astrid Johansson till mötesordförande.

§3 Val av mötessekreterare

*Kårledningen beslutar att*

välja Alexandra Muhl till sekreterare.

§4 Val av justerare

*Kårledningen beslutar att*

välja Oskar Stenberg till justerare.

§5 Godkännande av föredragningslistan

*Kårledningen beslutar att*

godkänna föredragningslistan.

§6 Föregående protokoll

*Kårledningen beslutar att*

protokollet kan läggas till handlingarna.

§7 Budgetar

*Inga budgetar att godkännas av alla.*

§8 Fakturor

*Inga fakturor att godkännas av alla.*

§9 Äskningar

*Inga inkomna äskningar som behöver godkännas av alla.*



AJ



AS



AM



OS

1 (4)



§ 10 Personuppgiftsbiträdesavtal – projekt

August lyfter förslaget att projekten (Gaius, Gadden, Rekon och N&FA) ska kunna signera sina egna personuppgiftsbiträdesavtal. August pratar vidare med Handelsjurister för att diskutera hur ett sådant dokument skulle kunna utformas likt att personen ifråga får en teckningsrätt.

§ 11 Bolag till avsits

Alice frågar KL hur många biljetter HHGS kårbolag ska få tilldelade till avsitsen. KL kommer fram till att bolagen ska få ett visst antal biljetter i samma kategori och inom den gruppen gäller först till kvarn.

Alice och hennes utskott håller på att planera inför avsitsen och påsitsen och ska snart träffa Erik – ny ordförande för evenemangsutskottet för att planera vidare.

§ 12 GDPR Rensning

En påminnelse om att Google Drive måste rensas ur GDPR syfte.

§ 13 Överlämningsresa Sexmästeriet

KL tittar över Sexmästeriets underlag för överlämningsresa och det ser bra ut. Oskar poängterar däremot att det är viktigt att de i efterhand redogör för vad de kommer fram till under konferensen.

§15 Veckoavstämning

*Ombyggnationen*

- Projektgruppen för ombyggnationen som talar för HHGS räkning har inte riktigt fått fart. I dagsläget är det svårt att hitta ersättare som är insatta till de möten som rör ombyggnationen. Henrik föreslår att det kan vara fördelaktigt med en person som ser helheten för HHGS som kan delta under samtliga möten och ha en samlad bild över arbetet. Alexandra har diskuterat detta med Viktor Espeling och han är intresserad av att påbörja sin överlämning i ett tidigt skede i samband med detta arbetet.

D-korridoren kommer att börja byggas om efter årsskiftet.

*Mandatperioden universitetsgemensamma organ*

- Det har uppstått en situation där HHGS har hamnat i kläm pga att den förnyade kårstatusen inte är godkänd förrän efter sommaren vilket innebär att HHGS inte kan tillsätta mandat till universitetsgemensamma organ. Detta är ett långsiktigt problem som behöver hanteras.
- Alexandra, Astrid och August ska träffa GUS imorgon för att diskutera vidare hur samarbetet framöver skulle kunna utformas.

*Ekonomi*

- En omstrukturering för ekonomifunktionen diskuterades varav ett förslag var att en vice ekonomiansvarig kan vara en bra idé för att avlasta beroende på hur framtida ekonomiansvariga väljer att lägga upp sitt arbete.



AJ



AS



AM



OS

2 (4)



### HHGS organisation

- Incitamentstrukturen kring att söka till HHGS kärledning diskuterades och vissa saker kom upp till ytan som är värdefulla insikter för framtida valberedning och KL.
- Valordningen behöver justeras.
- Posterna inom KL måste konkretiseras.

### Valet

- KL 2019 har nu lagt ut ansökningarna till vice KO och marknadsansvarig för 2019 då dessa poster fortfarande är vakanta.

### Överlämning

- Påminnelse att alla i KL ska skriva klart sina testamenten innan utvärderingsresan.
- Alexandra har skickat ett påminnelsemail om detta så att alla tar tag i det.

### §16 Övriga frågor

#### JF Rösträknare

- Ingen från KL kan vara rösträknare i eftermiddag på deras årsmöte. Astrid letar vidare efter potentiella rösträknare.

#### Valberedningen

- Valordningen bör förändras så att det är lättare att nominera och kandidera och även så att det går att göra spontant
- Även valberedningen kan behöva se över sitt arbetssätt för att få fler kandidater att ställa upp.
- Bego är sjuk och kommer att vara hemma ett par dagar.
- Under Holdings styrelsemötet beslutades att rekryteringen avvaktas. Flera intressanta frågor diskuterades också under mötet gällande Holdings framtid.

### §17 Mötets avslutande

Mötet avslutas kl 08. 45.

### Vid protokollet

Alexandra Muhl  
Mötessekreterare

August Schelin  
Kärordförande

Astrid Johansson  
Mötesordförande

Oskar Stenberg  
Justerare

AJ

AS

AM

OS


3 (4)



  
AJ

  
AS

  
AM

  
OS 4 (4)